

# 东莞FSC认证森林管理体系认证办理辅导培训咨询佛山广州

产品名称	东莞FSC认证森林管理体系认证办理辅导培训咨询佛山广州
公司名称	深圳汉墨管理咨询有限公司
价格	27500.00/次
规格参数	FSC认证:东莞FSC森林体系认证 FSC认证:广州FSC森林体系认证 森林认证:佛山FSC森林体系认证
公司地址	龙岗区龙岗街道南联社区怡丰路16号远洋新干线荣域花园（一期）3栋213室
联系电话	15338786435 15338786435

## 产品详情

j. Where do I find out more about the requirements in specific countries? 我在哪能找到相关国家的具体要求？

Specific requirements are most often provided on consumer protection agency websites for countries. In addition, FSC national offices may be able to help with aspects concerning certification mark use in their own territory. You can find the list of FSC national offices on the FSC website.

很多国家的消费者保护组织网站上一般会提供具体的要求。此外FSC在当地的国家办公室也可能提供有关认证标志要求的信息。你可以在FSC网站上找到FSC国家办公室列表。

k. How can I create different versions of the labels for different needs?

我是否能根据不同需求生成不同版本的产品标签？

The Label Generator in the FSC Trademark Portal has been adjusted so that elements can be chosen according to user 's needs. Please contact your certification body if you do not have access to the portal.

FSC 商标入口网站中的标签生成器已进行了调整，可以按照用户的需求选择或舍弃某些信息。如果你无法登陆该入口的话，请和你的认证机构联系。

## 4. Trademark symbol use 商标标识的使用

l. Where do I find the document listing the correct symbols per country? 我在哪能找到正确的标识列表？

The Trademark Registrations List can be found in trademark portal (under ' Resource Center ' ) and in the marketing toolkit.

注册商标列表可以在FSC

国际网站首页底部的“资源中心”板块中的商标网站入口查到，或者在市场宣传工具包中也可以找到。